



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende [22/05 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: AK, Otto, Sejer, Stig, Kat, Alexander, Anna

Fraværende: Nethe, Caroline, Signe, Laura, Lærke

Referent: Stig

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
 - Otto: Fortovscafe til Smediefest - semisuccess. Det var sjovt, men der kom ikke særlig mange. Vi skal have nyt komfur, men han har ikke fået respons på sidste besked. Der er blevet bedt om fuldt inventar. Se evt. mail.
 - Sejer: Sendt nogle penge af sted.
 - Sophia: Kører nogenlunde med skiftet til tutor Koordinator. Dokument med datoer, som hun ikke var bekendt med. Caroline har sagt ja til PR.
 - Kat: Har snakket med Caroline og har møde med hende, hvor hun bliver sat ind i rollen og får adgang til SoMe osv. Har opdateret interessegruppe- og FN-pulje ansøgninger. Ikke haft tid til at tjekke DM-medlemmer. Været til interview med en som ville høre om foreningslivet på SCIENCE.
 - Anna: Intet sciencerådsmøde siden sidst. Var med til interview om foreningslivet. Møde om FFF-fest.
 - AK: FNIS afholdte loppemarked - kæmpe succes. Stor opbakning. Ca. 14 stande. Plantebytteboden var også en stor succes. D. 4/6 er der aktivitet/øl og mad på plænen i stedet for påskefrokost.
- 17:35 Jubilæumsplanlægningsgruppe (20 år) v. Kat
 - A-vej er booket til d. 16/11/2024

- o Kunne tænke sig at være ansvarlige for planlægning: Laura, Anna, Sophia og Sejer i samarbejde med den nye bestyrelse.
 - o Kontakte Jan Gintberg og spørge om han evt. har lyst til at optræde eller holde en tale. Laura skal spørge DM om de vil give os penge til dette.
 - o FNAT-dag (Sejer sørger for dette).
 - o Bajers Balladeband (Kat spørger dem).
 - o Fri bar i 1 time?
 - o Starte med reception m. Snacks og drinks.
 - o Invitationer: Medlemmer, gamle bestyrelser, nye bestyrelse.
- 17:50 Evalueringscafé v. Kat
 - o Kursusevaluering ligger fra d. 03/06 til 16/06
 - o Alt efter dato vil følgende gerne hjælpe: Nethe, Laura
 - o D. 3/6: Anna, Otto, Sophia, Kat
- 18:05 Mad
- 18:40 Soundbokse v. Kat
 - o Vi har 3 soundbokse og et par opladere.
 - o Der er en bookingkalender, som skal bruges når man låner den. Den ligger under "FNIS-forperson" i drevet.
 - o Der er en kontrakt.
 - o Reglen er: Hvis den lånes til et bestyrelsesmedlem er det gratis, og hvis det er til andre, skal de betale et depositum på 1.099 kr (batteri). Hvis man mister eller ødelægger soundboksen koster det mere end depositummet, og låner betaler omkostningerne. Depositummet gives tilbage, når soundboks, lader og batteri er tjekket og "godkendt" af personen, som har været ansvarlig for udlånet.
 - o Den som står som låner i dokumentet hæfter for den. Man sørger for at den bliver passet på og afleveret tilbage.
- 18:50 Vedtægts-workshop v. Kat
 - o Alt efter dato vil følgende gerne deltage: Nethe, Signe, Otto, Anna, Sophia, Kat
 - o Inden GF skal vi have arrangere en dag hvor vi gennemgår vedtægterne. Vi mangler rammer for eksklusion ift. bestyrelsesmedlemmer.

- o Vi mangler også regler ift. dobbelte bestyrelsesposter.
 - o Det er bedst hvis denne dag ligger inden sommerferien.
 - o Ændringer skal offentliggøres senest 7 dage inden GF.
 - o Dato: 27/5 kl. 17:15 (hvis man har tidligere fri, kommer man bare før).
- 19:00 Ny dato til GF v. Kat
 - o SCIENCErådets GF ligger d. 09/10
 - o Studenterrådets GF ligger d. 05/10
 - o Sophia forsøger at rykke KULibris avej til en anden dato.
- 19:10 Smediefest/fortorvscafé evaluering v. Kat
 - o Smag og gæt en øl, tip en 13'er (den var svær). Vi delte ølbilletter ud, og der er stadig mange tilbage, som vi forhåbentlig kan få pengene tilbage fra.
 - o Der var ikke så mange forbi, men det var rigtig hyggeligt og sjovt.
 - o Vi har fået nye medlemmer, på baggrund af dette.
- 19:20 FN-pulje MØFskefrokost v. Kat
 - o Ansøgningen er udfyldt korrekt.
 - o Vi støtter med 2000 kr.
 - o Egenbetalingen var 104 kr.
 - o Der er lavet en ny ansøgningsformular, både til FN-puljen og interessegruppepuljen, og denne findes både på dansk og engelsk. I denne er der et nyt felt, hvor man skal udfylde egenbetaling pr. Deltager.
- 19:30 Hvem fortsætter i FNs bestyrelse v. Kat
 - o Opgørelse af hvad de nuværende bestyrelsesmedlemmer har sig af planer i forhold til næste år og foreningsarbejde
- Evt.
 - o FFFFest v Anna
 - Mange er demotiverede. FLS har meldt sig helt ud. FEF svarer slet ikke. En fra FB kunne ikke komme.
 - Der er 2 (måske 3) som kan deltage fra bestyrelsen - enten skal det rykkes eller aflyses. Meget lille chance for at det lykkes at rykke festen.
 - o Salg af aktier

- Vi vil gerne sælge aktier, da vi mangler likviditet til rejselegater. Vi har 162.000 kr. i aktier. Vi skal helst have aktier for 100.000 kr (egenkapital).
 - Vi sælger, så det dækker for rejselegater og andre udlæg. Det svarer til ca. 35.000 kr..
- o Ny opdatering af hjemmesiden
- Ift. Beløb for FN-puljen. (Otto) Der er fejl i den engelske hjemmeside.
 - Thams var i gang med at opdatere tutor/studiestartsdelen af hjemmesiden. Det skal også ændres på den engelske hjemmeside.
 - Vi skal betale for Wix
 - Sophia skriver teksten til tutor/studiestart på hjemmesiden og sender dem til Otto.
 - Lærke opdaterer interessegrupper.
- o Mad til næste møde: Anna?